
Referat Vandel Udviklingsråd 
 

Dato/tid 

 
23. oktober 2023 kl. 19.00-21.00 

Sted Bemærk mødet holdes på Vandel Skole i lokalerne i 

østfløjen. 
Indbudte 

 

Bestyrelsen: Thomas Bach, John Pedersen, Mette Jensen, Henrik Søndergaard samt lokale foreninger i 

lokalområdet.  

 

Deltagere i 

mødet 

Thomas Bach, Henrik Søndergaard, Jensine Grøndal, Svend Åge Hansen og Mette Jensen 

 

 

Pkt. Dagsorden Referat Beslutning 

1. 

2 min. 
Godkendelse af 

referat 

 

 

 Godkendt 

2 

15 min 
Orientering fra 

bestyrelsen 

v/ Mette 

Vi vil få doneret tarteletskaller fra et firma 

i Vejle til d. 7/11. Den 23/10 er der 14 

tilmeldte 

 

Navnet Futurum – hvordan kommer vi 

videre med kommunikationen om dette? 

 

 

 

 

Mette: Undersøger med 

Henning N om han vil 

hjælpe med at lave noget 

kommunikationsmateriale 
3. 

20 min 
Brug af 

lokalerne på 

Skolen v/Henrik 

og Mette 

 

Forespørgsel fra to kunstnere som gerne vil 

bruge lokaler på skolen. 

 

 

 

 

Booking af lokaler skal se via 

bookudviklingvandel@gmail.com. Når 

lokalerne bookes medsendes ordensregler. 

 

 

 

Deres henvendelse sendes 

videre til Vejle 

Kommune. VUR synes 

ideen er god. 

 

 

Hjemmesiden skal 

opdateres med 

oplysninger om hvordan 

lokalerne bookes 

4.  

15 min 
Klimalandsby 

projekt v/ Mette 

 

Afslutning i marts – Dato afventer 

 

Klimakunst – til fakkeloptog. Museet har 

åbent den 3/12. Det kunne være en ide at 

lave noget sammen med dem. Vi drøfter 

videre medio november  

 

Skovprojektet: Stor tilslutning til plant et 

træ. 28 deltagere, både børn og voksne. 

Nogle rigtig gode timer. Godt planlagt. 

 

Henrik har fået en henvendelse fra nogle 

studerende der gerne vil videre mere om 

vores el-cykler og byensbil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Henrik undersøger om vi 

kan få lidt info om hvor 

mailto:bookudviklingvandel@gmail.com


 

 

 

 

Pavillonen hvad skal der ske med den når 

Projektet er færdigt? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

25/11 – Åbent hus i KREA LAB. I den 

seneste tid er der blevet syer flagranker til 

Ressource Center Vejle og tasker til Tennis 

Klubben. Forsat en del sy kurser resten af 

året.  

 

lejerne kommer fra. Blot 

postnummer. 

 

 

Hverken museet eller 

VUR ønsker at stå for 

drift, vedligehold eller 

ansvar for pavillonen 

efter Klimalandsby 

projektet. Vejle 

Kommune må gerne 

bruge den til et andet 

projekt. 

5. 

15 min. 
Landsbyvisionen 

Hvordan 

kommer vi 

videre? 

 

Igen tilbagemelding fra Lars Kastberg. 

 

Afventer forslag fra Peter og Lars. 

 

6 

10 min. 
Eventuelt 

 

 

 

 

7. Punkter til næste 

møde d. 20/11 

 

  

 

 


